

ICBC 信用卡移動支付服務 - 保安建議

ICBC Mobile Payment Service - Security Advice

- 為保障客戶，請妥善保管有關手機，銀行強烈建議您設定手機螢幕鎖定密碼。此外，於無需進行移動支付交易時，應登出手機銀行及/或關掉 NFC 功能，以減低因被盜手機/NFC 裝置而引致的損失。

In your own interest, please be vigilant in the safe keeping of your mobile(s). It is strongly recommended to set up and use the phone unlock passcode. Besides, in order to minimize the possible loss of mobile/ NFC device pick-pocketing, you should log out mobile banking and/or turn off the NFC function whenever no contactless mobile payment transaction is needed.

- 任何情況下，持卡人不應在「越獄」改裝或已安裝盜版軟體或已獲得手機作業系統/軟體根許可權的智能手機使用「ICBC 信用卡移動支付服務」。

You should never knowingly or in any circumstances activate and use the ICBC Mobile Payment Service in a Smartphone which has been jailbroken or rooted or installed with fake and/or unauthorized applications.

- 為保障客戶用卡安全，本行強烈建議信用卡持卡人應只安裝「ICBC 信用卡移動支付服務」於一部較常用的智能手機內。

For the security and interest of the cardholders, please be noted that you are highly recommended to install the ICBC Mobile Payment Service to the one most frequently used smartphone only.

- 如遺失載有「ICBC 信用卡移動支付服務」的手機，等同遺失 ICBC 信用卡，請立即致電 24 小時報失熱線(852) 218 95588 報失移動支付卡。為保障客戶，請妥善保管有關手機，銀行強烈建議您設定手機螢幕鎖定密碼。

The loss of the Smartphone with ICBC Mobile Payment Service shall be deemed as the loss of a credit card. Please immediately call our 24-hour Lost Card Reporting Hotline: (852) 218 95588 to report the loss/ theft of a mobile payment card. In your own interest, please be vigilant in the safe keeping of your mobile(s). It is strongly recommended to set up and use the phone unlock passcode.